
Interpellatie gemeenteraad 20/9/2021 - Loslopende gevaarlijke honden–Ranst 

Wij verwijzen naar onze interpellatie van 19/10/2020 i.v.m. de loslopende Turkse herdershonden aan 

het fiets- en wandelpad naast de voetbalterreinen van Ranst. 

Toen is er in juli 2020 een zware aanval geweest door een loslopende hond.  Ook een 2e ernstig 

incident op 27/11/2020 volgt.  Naar aanleiding hiervan meldt de burgemeester dat hij alles heeft 

gedaan wat bestuurlijk kan. Niemand durfde nog buiten te komen in de buurt.   

Ondertussen zijn we 1 jaar verder….   

 Onze fractie krijgt nog meldingen dat er opnieuw, op dezelfde plaats, een Turkse 

herdershond losloopt!  Blijkbaar is de politie verwittigd.  En is er opnieuw een gasboete 

opgesteld.  Ik beloof de mensen om dit mee op te volgen, maar kan verder weinig 

ondernemen? 

 Het incident van 27/11/2020 waarbij eigenaar en hondje zwaar zijn toegetakeld, ligt nog vers 

in het geheugen!  Op 8/9/2021 wandelen deze eigenaars met hun hondje aan de leiband 

opnieuw rond.  In eigen wijk.  Want zij durven niet meer naar het wandelpad naast de 

voetbal!  Opeens horen ze een geblaf achter hen.  Een hond is losgebroken uit de tuin en valt 

hen aan!  Mevrouw is licht gebeten in de arm.  Mijnheer opnieuw in shock.  Het hondje Cuby 

volledig in paniek.  De eigenaar van de losgebroken hond smijt zich op zijn hond om hem te 

bedwingen.   

 In Broechem zit een hond in een tuin achter een zelf gemaakt hekje.  Fietsers komen voorbij 

en bidden dat deze hond niet los geraakt.  De omheining is alles behalve veilig. 

 Ook ergens in Broechem zitten enkele grote honden achter een draadje en poortje en blaffen 

naar iedereen die voorbij komt.  De postbode destijds wordt omsingeld en blijft gelukkig 

rustig tot de blaffende roedel zich omkeert.  Een mevrouw in een auto kijkt toe, maar durft 

niet uitstappen…. De eigenaars worden nadien aangesproken en verontschuldigen zich.  Er 

zal ergens een gaatje zijn in de omheining…. 

 Verschillende mensen in ons dorp vragen naar VEILIGHEID! 

Kan het bestuur hieromtrent info verspreiden om mensen met honden te sensibiliseren.  Te zorgen 

dat de hond op een veilige manier kan vastgehouden worden.  Mensen die honden houden hier ook 

goed voor moeten zorgen en dus ook hun hond in bedwang moeten kunnen houden…. 

Wij doen een oproep aan mensen die een onveilige situatie zien, om klacht neer te leggen via het 

portaal van de gemeentelijke website www.ranst.be /ik wil iets melden/Andere  

Wat kan of wil het bestuur hier aan doen?  Waarom blijft er nog steeds op de Herentalsebaan een 

Turkse herdershond achter?  Toen een puppy… nu breekt deze volwassen hond ook alweer uit! 

Kan er een gasboete worden uitgeschreven nog vóór er iets ernstig gebeurd?  En dit op grond van 

het niet kunnen garanderen dat een hond losbreekt, omdat de omheining niet op maat is gemaakt. 

Vlaams Belang fractie 

Christel Engelen en Patrick Vandervaeren 
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